
 

 

Beantwoording vragen voorafgaand aan de oriënterende commissies 

 

Nummer DOC-19-120769 

Zaaknummer Z-18-046220 

Naam commissielid B. Huisman 

Fractie GroenLinks 

Onderwerp Commissievragen GroenLinks cie. Samenleving Actualisatie plan 

renovatie en vervanging gem. sportvelden 

Datum waarop de vraag is gesteld 7 januari 2019 

Beantwoording uiterlijk woensdag 15:00 uur, voorafgaand aan de oriënterende commissie. 

Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

Blz. 2 van het RVS onder het kopje “Kanttekeningen”en blz. 2 van het plan onder de kop “Renovatie 

en vervanging”, hier staat dat er bij de vervanging van de sportvelden en de bijbehorende 

inrichtingselementen (bv. verlichting) een duurzaamheidsparagraaf wordt opgenomen. 

 

1.  Behoren deze inrichtingselementen ook onder het gemeentelijke eigendom? Of wordt 

dit meegenomen zodat de verenigingen hier hun eigen afwegingen in kunnen maken? 

antwoord  De eigendomssituatie van deze inrichtingselementen is niet bij alle verenigingen gelijk. 

In sommige gevallen is dit eigendom van de gemeente, maar in de meeste gevallen van 

de verenigingen. Wanneer er sprake is van verenigingseigendom, wordt vanuit de 

gemeente aandacht gevraagd voor duurzaamheidsaspecten, zodat de verenigingen 

hierop hun keuze kunnen maken. 

2. Indien dit wel van de gemeente is: Waarom laat u dit duurzaamheid aspect zo 

vrijblijvend, waarom neemt u dit niet op als uitgangspunt bij vernieuwing en renovatie ? 

We hebben immers een duurzaamheidbeleid vastgesteld? 

Antwoord Het onderhavige stuk focust zich op de vervanging van de velden. De alinea over de 

inrichtingselementen is opgenomen, juist om aan te geven dat duurzaamheid van belang 

is. Wanneer meer dan alleen de velden dienen te worden vervangen, wordt rekening 

gehouden met het door u genoemde duurzaamheidsbeleid. 

3. Indien dit van de verenigingen is: Kan de gemeente verenigingen hier extra in 

stimuleren om deze duurzaamheidsmaatregelen direct mee te nemen bij de rennovatie 

bijv. door extra subsidies of renteloze leningen die door de verenigingen terugverdiend 

worden? 

Antwoord De gemeente heeft jaarlijks de duurzaamheidssubsidie (€ 50.000,-) beschikbaar voor 

verenigingen die investeren in duurzaamheid. Het is het beleid van de gemeente om 

geen leningen te verstrekken. 

4. Is het mogelijk bij de keuze voor nieuwe verlichting rekening te houden met de 

belichtingshoek zodat de omgeving hier minder last van heeft? 



 

 

Antwoord Dit punt wordt afgedekt door regelgeving om zogenoemd strooilicht te beperken. Dit is 

onderdeel van vergunning verstrekking. Wanneer nieuwe verlichting wordt geïnstalleerd 

is men hier aan gehouden.  

 

 

 

 


